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  KONFERENCIJE
    Preseliti Narodno pozorište u Dom vojske
    

  

  

   Na konferenciji za novinare Saveza bačkih Bunjevaca, Mirko Bajić predsednik SBB-a izneo je
koje su odluke od posebnog značaja za bunjevačku nacionalnu zajednicu donete u gradskoj
Skupštini u novom sazivu. Prvo, to je pravo da sve nacionalne zajednice imaju svog
predstavnika u organima upravljanja ustanova od posebnog značaja za nacionalnu zajednicu, a
drugo da je u rebalansu budžeta grada određen iznos koji se po zakonu mora izdvajati iz
opštinskog budžeta za sufinansiranje rada nacionalnih saveta na teritoriji grada gde imaju
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sedište. Prvi put bunjevačka nacionalna zajednica je na taj način stekla mogućnost da na
ravnopravan način sa drugima u ovom gradu ostvaruje svoja Ustavom i Zakonom
zagarantovana prava.

  

Posebna tema na konferenciji bila je inicijativa da grad u dogovoru s Vojskom Srbije preuzme
na dalje korišćenje zgradu Doma vojske.

  

   Ova zgrada propada u potpunoj nebrizi i bez zaštite, a sa druge strane grad ima potrebu za
takvim prostorom. Mirko Bajić je izneo da će kao odbornik u Skupštini grada Subotice zvanično
pokrenuti inicijativu da se ovaj objekat preuzme i da se tamo premesti Narodno pozorište –
Népszínház. Za smeštaj u fabrici Mladost koja je u privatnom vlasništvu godišnje se izdvajaju
ogromna sredstva, a da se ne vidi kraj tome jer je izvesno da nova zgrada neće biti sagrađena
još dugo godina. Fabrika treba da radi i da radnici ostvaruju zaradu iz delatnosti, a ne da neki
privatnik stiče sredstva na osnovu vlasništva nad objektom izdavajući ga u zakup gradu. Bajić je
izneo i da je ranije, još pre rušenja zgrade pozorišta, jedan privatnik zarađivao enormna
sredstva tako što je imao za smešno mali iznos u zakupu sve poslovne prostore u prizemlju
tadašnje zgrade a da ih je suprotno zakonu izdavao u podzakup za ogroman novac. Nakon
rušenja zgrade pozorišta, gle čuda, pozorište se preselilo u objekat gde isti privatnik ima
vlasništvo i gde se sada plaća ogroman zakup i troškovi. Ako se ostvari dogovor sa Vojskom
Srbije i u zgradu Doma vojske preseli pozorište, korist bi bila dvostruka. Prvo bi se objekat
zaštitio od propadanja i koristio bi se, a drugo, pozorište bi moglo da radi i građani bi mogli da
prate predstave na obe scene pozorišta. Pored toga u objektu bi mogle da se smeste i druge
institucije za koje sada nema odgovarajućeg prostora. Umesto da se nekom privatniku
godinama plaća zakup i troškovi, grad bi plaćao samo troškove koje korišćenje prostora
podrazumeva, izneo je Bajić.

  

   Na kraju konferencije predsednik Saveza bačkih Bunjevaca je pozvao sve političke prijatelje,
simpatizere i novinare da dođu u petak 16. 11. 2012. na obeležavanje pet godina rada Saveza
bačkih Bunjevaca. Prigodan koktel će se održati na prvom spratu Otvorenog univerziteta sala
213 u 18 časova.
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